



King Sean, House von Dehn <gnosticwisdom37@gmail.com>

Re: 2025-63285-I Joseph v. City of Ottawa

1 message

ing jos <ing_jos@yahoo.com>

Wed, Jul 15, 2026 at 5:47 PM

To: "jim.watson@ottawa.ca" <jim.watson@ottawa.ca>, "marksutcliffe@ottawa.ca" <marksutcliffe@ottawa.ca>, "darryl.joseph@gmail.com" <darryl.joseph@gmail.com>, "mark.sutcliffe@ottawa.ca" <mark.sutcliffe@ottawa.ca>, "cayley.campbell@ottawa.ca" <cayley.campbell@ottawa.ca>, "aicha.youssouf@ottawa.ca" <aicha.youssouf@ottawa.ca>, "darron.taylor@ottawa.ca" <darron.taylor@ottawa.ca>, "jcbiena@hotmail.com" <jcbiena@hotmail.com>, "michael.parsaco@pc.ola.org" <michael.parsaco@pc.ola.org>, "Hart, Kaitlin (She/Her) (MCCSS)" <kaitlin.hart@ontario.ca>, "secretariat@michaelleen.ca" <secretariat@michaelleen.ca>, "pflegel2010@gmail.com" <pflegel2010@gmail.com>, "ambikad@seochc.on.ca" <ambikad@seochc.on.ca>, "sonyango@yahoo.com" <sonyango@yahoo.com>, "racheldecoste@gmail.com" <racheldecoste@gmail.com>, "Gwennaelle.moubouyi.madiba@ocdsb.ca" <gwennaelle.moubouyi.madiba@ocdsb.ca>, "edddynold@gmail.com" <edddynold@gmail.com>, "HRT0-Registrar (MAG)" <hrto.registrar@ontario.ca>

Cc: JUS-G-MAG-HRT0-Efile <hrto.efile@ontario.ca>, "welfare.fraud.css@ontario.ca" <welfare.fraud.css@ontario.ca>, "oelkek@lao.on.ca" <oelkek@lao.on.ca>, "gnosticwisdom37@gmail.com" <gnosticwisdom37@gmail.com>, "info@democracywatch.ca" <info@democracywatch.ca>, "tips1310@rogers.com" <tips1310@rogers.com>, "tips@macleans.ca" <tips@macleans.ca>, "tips@cbc.ca" <tips@cbc.ca>, CLSO Documents <documents@clso.clcj.ca>, General - Complaints <complaints@lao.on.ca>, Intake & Resolution <rescomp@lso.ca>, Ipc On Info <info@ipc.on.ca>, Law Society <lawsociety@lso.ca>, "sbt.registrar@ontario.ca" <sbt.registrar@ontario.ca>, Ohrc On Info <info@ohrc.on.ca>

To: The Human Rights Tribunal of Ontario
Attn: The Registrar

Via Email: HRT0.Registrar@ontario.ca

⚖️ ▼ Law Society of Ontario (LSO) File: CAS-187721-Y2Z2R5

Ottawa Police Service (OPS) Criminal File: 2026-813365

Social Benefits Tribunal (SBT) Appeal Nos: 2601-00484 and 2512-09500

Information and Privacy Commissioner (IPC) Appeal: MA26-00246

CAS-187721-Y2Z2R5

RE: Submission in response to Notice of Intent to Dismiss – File: 2025-63285-1

I am writing to provide submissions in response to the Notice of Intent to Dismiss issued for file **2025-63285-1**.

I am a Black female applicant. It is a matter of profound disrespect and ongoing discrimination that this Tribunal continues to misgender me in its correspondence, referring to me as "they" or failing to recognize my identity as a Black woman. This is a continuation of the discriminatory and poisoned environment I am experiencing.

Please accept this as my formal submission regarding the jurisdiction and timeliness of my application:

- **Continuing Course of Conduct and Discoverability:** My application is not "late" because it concerns a systemic, continuing course of conduct, including incidents persisting into 2025 (such as the Mayor's office email dated November 27, 2024, and the ongoing misuse of personal identifiers). The full nature of this systemic wrongdoing only became reasonably discoverable to me upon the revelation of these municipal and landlord records.
- **Obstruction of Justice and Access to Files:** I have been denied access to my own files, including crucial ledgers, which constitutes an obstruction of justice. This is a direct violation of the *Residential Tenancies Act* (specifically referencing N4 notices and section 74). How am I expected to respond to the Tribunal while the City of Ottawa withholds my own files?
- The City of Ottawa owes me over 5 million dollars in child support, after they litigated on my behalf won, and kept my money, which may explain why my house got gunned down on July 3, 2018. Where is my money?
- The City of Ottawa wants reconciliation without truth when in fact Jim Watson berated me about being Nelson Mandela's only international artist in residence. Jim Watson tokenized Black people to not support me. This is also documented and filed in court.
- Constable Mesic called my cousin in Maryland to prevent me from seeing my own child
- These atrocities are being blocked. My complaints were received, and after 4 years of denying me a hearing, I was labelled "vexatious".
- My allegations come with receipts.
- This explains why we ended up trafficked after Jim Watson publicly stated that he was going to 'help me'
- The Ottawa Police made death threats to me in November 2017.
- **Systemic Failures and Human Rights Violations:**
 - **Anti-Black Racism:** The Mayor of Ottawa and city officials allow for anti-Black racism, creating an environment where I have been slandered, defamed, and professionally sabotaged.
 - **Breach of Public Trust and Harassment:** My complaints have been ignored by the Integrity Office (Huxley Sproule) and the Auditor General, citing conflicts of interest that I assert are fraudulent. Taffy Nahas diverted our money into his private bank account and did not disclose that he worked with Jim Watson and Stuart Jude Huxley:
- <https://youtu.be/q2tCnoa5APA>
 - **Language Rights and repeated Charter Violations:** My rights to French language services were denied, and I have faced constant violations of my Charter rights.

- **Voodoo and Cultural Harassment:** The Mayor and City officials and associates have repeatedly engaged in derogatory conduct regarding Haitian culture, (see attached), including mockery of Vodou, which is a breach of public trust, particularly given the Haitian community members copied on these communications. I'm not your sacrifice, and I refuse to be scapegoated.
- Jim Watson has declined to comment:
- [Bullet tears through south Ottawa home of poet, activist | CBC News](#)



Jim Watson was extremely ceremonious and performative, he never called me , ultimately, we were trafficked after he inaugurated Nelson MANDELA SQUARE- AFTER he had people swap destinies with me after they stalked my Facebook page in order to access the Mandela's and steal my work, which is also documented. They could never, ever walk a mile in my shoes:



- **Legal Inconsistencies:** I have previously cited numerous file numbers including those related to LSO complaints, Ontario Public Service (OPS) reports, and Landlord and Tenant Board (LTB) proceedings (e.g., LTB File L-049847-25, HRT0 File 2022-50269-1). I maintain that these are part of a singular, systemic effort to harass and exclude me.
- The documents from the HRT0 dated December 19 and December 22, 2025, do not contain any declaration, order, or finding labeling me as a vexatious litigant. While the Tribunal issued a "Direction" on December 22, 2025, that I stop providing further correspondence without permission, this was categorized as a procedural instruction to maintain order in my active file.
- My reason for contacting the HRT0 beyond that point, is that:
- My father, The Late Windsor Joseph died last December 1, 2025. My brothers , Patrick and Darryl Joseph stole his corpse, created a smear campaign against me in this community and beyond in order to vilify me for their heinous acts; to deflect the attention onto me. My evidence is in file. The fraudulent insurance policy is attached below.
- I discovered I am a victim of a childhood abduction in 2021.
- My inheritance was stolen and I demand that it be returned.

- Darryl Joseph is posing as a landlord in the home bequeathed to me while insuring it for over 1 million dollars. Tenants were confirmed by Ottawa Property standards and I want them out. This is the evidence that was blocked at the HRTTO.
- My brothers refused to let me know where his body is buried, I was not invited to the funeral, and my brothers are still unresponsive, while unjustly enriching themselves with over a quarter million dollars missing from the parcel register which is provided to the Ottawa Police, after having taken life insurance policies without having any insurable interest.
- Darryl Joseph acts as my mother Marlene Lucien's power of Attorney. He only disclosed this in April 2026 despite being in litigation since 2021. My mother has dementia and Darryl has been filing false police reports under her name in violation of section 331 of the Criminal code. The OPS has this on record.

I have already provided substantial evidence to support these claims, including LTB transcripts, payment records, and communications. If the Tribunal requires further documentation to demonstrate that this is a current, systemic, and ongoing matter, please specify what is needed.

I formally request a written **confirmation of receipt** of these submissions. I am seeking a fair process that recognizes my rights as a Black woman and addresses the systemic discrimination I have faced.

Sincerely,

Madame Ingrid Windsor Joseph

À : Tribunal des droits de la personne de l'Ontario
À l'attention du greffier

Par courriel : HRTTO.Registrar@ontario.ca



▼ Dossier du Barreau de l'Ontario (Law Society of Ontario – LSO) : CAS-187721-Y2Z2R5

Dossier criminel du Service de police d'Ottawa (SPO) : 2026-813365

Numéros d'appel devant le Tribunal de l'aide sociale (TAS) : 2601-00484 et 2512-09500

Appel devant le Commissariat à l'information et à la protection de la vie privée (CIPVP) : MA26-00246

Dossier : CAS-187721-Y2Z2R5

Objet : Observations en réponse à l'Avis d'intention de rejet – Dossier : 2025-63285-1

Je vous écris afin de présenter mes observations en réponse à l'Avis d'intention de rejet émis relativement au dossier 2025-63285-1.

Je suis une femme noire requérante. Il est profondément irrespectueux et constitue une discrimination continue que le Tribunal continue de me mégenrer dans sa correspondance, en me désignant par des pronoms neutres ou en ne reconnaissant pas mon identité de femme noire. Cela s'inscrit dans la continuité du climat discriminatoire et délétère auquel je suis confrontée.

Veillez considérer la présente comme mes observations officielles concernant la compétence du Tribunal et le respect du délai applicable à ma requête.

Conduite continue et découverte des faits

Ma requête n'est pas prescrite puisqu'elle concerne une conduite systémique et continue, comprenant des événements qui se sont poursuivis jusqu'en 2025 (notamment le courriel du bureau du maire daté du 27 novembre 2024 ainsi que l'utilisation abusive persistante de mes renseignements personnels). La véritable nature de ces actes systémiques n'a pu être raisonnablement découverte qu'au moment où les documents municipaux et ceux de mon propriétaire ont été révélés.

Entrave à la justice et accès aux dossiers

L'accès à mes propres dossiers, y compris des relevés comptables essentiels, m'a été refusé, ce qui constitue une entrave à la justice. Cette situation contrevient directement à la Loi sur la location à usage d'habitation (notamment en ce qui concerne les avis N4 et l'article 74). Comment suis-je censée répondre au Tribunal alors que la Ville d'Ottawa refuse de me communiquer mes propres dossiers ?

La Ville d'Ottawa me doit plus de cinq millions de dollars en pension alimentaire pour enfants. Après avoir intenté une procédure judiciaire en mon nom, obtenu gain de cause et conservé les sommes qui m'étaient destinées, cette situation pourrait expliquer pourquoi ma résidence a été la cible de coups de feu le 3 juillet 2018. Où est mon argent ?

La Ville d'Ottawa souhaite une réconciliation sans vérité, alors même que Jim Watson m'a publiquement dénigrée en raison de mon statut d'unique artiste internationale en résidence de Nelson Mandela. Jim Watson entre autres, s'est servi symboliquement des personnes noires tout en refusant de me soutenir. Ces faits sont également documentés et versés au dossier judiciaire.

L'agent Mesic a contacté ma cousine dans l'État du Maryland afin de m'empêcher de voir mon propre enfant.

Toutes ces atrocités ont été étouffées. Mes plaintes ont bien été reçues et, après quatre années durant lesquelles on m'a refusé une audience, j'ai été qualifiée de « plaideuse vexatoire ».

Toutes mes allégations sont étayées par des preuves documentaires.

Cela explique également pourquoi nous avons fini par être victimes de traite de personnes après que Jim Watson eut publiquement déclaré qu'il allait « m'aider ».

Le Service de police d'Ottawa m'a adressé des menaces de mort en novembre 2017.

Défaillances systémiques et violations des droits de la personne

Racisme anti-Noirs

Le maire d'Ottawa et des représentants municipaux ont permis l'existence d'un climat de racisme anti-Noirs, créant un environnement dans lequel j'ai été victime de diffamation, de calomnies et de sabotage professionnel.

Manquement à la confiance du public et harcèlement

Mes plaintes ont été ignorées par le Bureau de l'intégrité (Huxley , Sproule) ainsi que par le Bureau du vérificateur général, au motif de prétendus conflits d'intérêts que je considère frauduleux. Taffy Nahas a détourné nos fonds vers son compte bancaire personnel sans révéler qu'il travaillait avec Jim Watson et Stuart Jude Huxley.

<https://youtu.be/q2tCnoa5APA>

Droits linguistiques et violations répétées de la Charte

Mon droit de recevoir des services en français m'a été refusé et j'ai été confrontée à des violations répétées des droits que me garantit la Charte canadienne.

Vaudou et harcèlement culturel

Le maire, des représentants municipaux et leurs associés ont à plusieurs reprises adopté un comportement méprisant à l'égard de la culture haïtienne (voir les pièces jointes), notamment en tournant le Vodou en dérision. Il s'agit d'un manquement à la confiance du public, d'autant plus que des membres de la communauté haïtienne étaient en copie de ces communications. Je ne suis pas un sacrifice et je refuse d'être transformée en bouc émissaire.

Jim Watson a refusé de commenter :

Une balle traverse la maison d'une poète et militante du sud d'Ottawa | CBC News

Le poète et militant Oni Joseph réclame des mesures contre la violence armée après qu'une balle a traversé sa résidence du sud d'Ottawa.

Jim Watson s'est montré extrêmement cérémonieux et performatif, mais il ne m'a jamais appelée. Finalement, nous avons été victimes de traite de personnes après qu'il eut inauguré la Place Nelson Mandela, après que des personnes eurent usurpé mon destin en surveillant ma page Facebook afin d'accéder à la famille Mandela et de s'appropriier mon travail, ce qui est également documenté. Ils ne pourraient jamais parcourir un seul kilomètre à ma place.

(Image intégrée)

Incohérences juridiques

J'ai déjà cité de nombreux numéros de dossiers, notamment ceux relatifs à mes plaintes devant le Barreau de l'Ontario, aux rapports du Service de police d'Ottawa ainsi qu'aux procédures devant la Commission de la location immobilière (par exemple le dossier LTB L-049847-25 et le dossier du TDPO 2022-50269-1). Je maintiens qu'ils font tous partie d'une seule et même campagne systémique de harcèlement et d'exclusion.

Les documents du Tribunal des droits de la personne de l'Ontario datés des 19 et 22 décembre 2025 ne contiennent aucune déclaration, ordonnance ou conclusion me qualifiant de plaideuse vexatoire. Bien que le Tribunal ait rendu une « directive » le 22 décembre 2025 m'enjoignant de ne plus transmettre de correspondance supplémentaire sans autorisation, cette directive constituait uniquement une mesure procédurale destinée à assurer le bon déroulement de mon dossier.

Si j'ai continué à communiquer avec le Tribunal par la suite, c'est parce que :

Mon père, feu Windsor Joseph, est décédé le 1er décembre 2025. Mes frères, Patrick et Darryl Joseph, se sont approprié sa dépouille, ont orchestré une campagne de diffamation contre moi dans cette communauté et au-delà afin de me discréditer pour leurs propres agissements, tout en

détournant l'attention de leurs actes. Les éléments de preuve figurent déjà au dossier. La police d'assurance frauduleuse est jointe ci-dessous.

J'ai découvert en 2021 que j'avais été victime d'un enlèvement durant mon enfance.

Mon héritage m'a été volé et j'en exige la restitution.

Darryl Joseph se fait passer pour propriétaire de la maison qui m'a été léguée tout en l'assurant pour plus d'un million de dollars. La présence de locataires a été confirmée par le Service des normes immobilières de la Ville d'Ottawa et j'exige leur départ. Il s'agit précisément de la preuve qui a été bloquée devant le Tribunal.

Mes frères ont refusé de m'informer du lieu où mon père est enterré. Je n'ai pas été invitée aux funérailles et ils continuent de refuser toute communication, tout en s'enrichissant injustement grâce à plus de 250 000 dollars qui ont disparu du registre parcellaire remis au Service de police d'Ottawa, après avoir souscrit des polices d'assurance-vie sans posséder d'intérêt assurable.

Darryl Joseph agit en qualité de procureur de ma mère, Marlene Lucien. Il n'a révélé cette qualité qu'en avril 2026, alors que le litige est en cours depuis 2021. Ma mère est atteinte de démence et Darryl Joseph a déposé de faux rapports de police en son nom, en violation de l'article 331 du Code criminel. Le Service de police d'Ottawa en détient les preuves.

J'ai déjà produit des éléments de preuve substantiels à l'appui de ces allégations, notamment des transcriptions de la Commission de la location immobilière, des relevés de paiement ainsi que des échanges de correspondance. Si le Tribunal estime qu'une documentation supplémentaire est nécessaire afin d'établir qu'il s'agit d'une situation actuelle, systémique et continue, je vous prie de préciser quels documents sont requis.

Je sollicite officiellement une confirmation écrite de la réception des présentes observations. Je demande une procédure équitable qui reconnaisse mes droits en tant que femme noire et qui tienne compte de la discrimination systémique à laquelle j'ai été confrontée.

Je vous prie d'agréer, Madame, Monsieur, l'expression de mes salutations distinguées.

Madame Ingrid Windsor Joseph

On Thursday, June 25, 2026 at 12:56:56 p.m. EDT, HRT0-Registrar (MAG) <hrt0.registrar@ontario.ca> wrote:

Hello,

Please find attached a Decision of the Tribunal.

Bonjour,

Veillez trouver ci-joint une Décision du Tribunal des droits de la personne de l'Ontario.

Cordialement/Sincerely,

Office of the Registrar | Bureau du Greffier

Human Rights Tribunal of Ontario | Tribunal des droits de la personne de l'Ontario

Tel/Tél.: 416-326-1312 | Toll-free/Sans frais: 1-866-598-0322 | TTY/ ATS: 1-800-855-0511

hrtto.registrar@ontario.ca

tribunalsontario.ca

Providing access to fair and timely justice for all Ontarians

/ys

13 attachments

-  **Form_23_2025-63285-I _Request_for_Reconsideration.pdf**
270K
-  **July_15th_Request_For_Reconsideration.pdf**
549K
-  **JosephIngridDTA-HarassLtr12Nov2021RS (1) (1) (1).pdf**
241K
-  **Evidence LTB-T-059271-22 ZH Rogers Yahoo Mail - RE_ Stove Inspection mayor response (1).pdf**
1086K
-  **2025-63285-I Form 1 (1).pdf**
8523K
-  **2026 HRTTO 990 Joseph Final 25-Jun-2026 ENG (1).pdf**
124K
-  **2026 HRTTO 990 Joseph Final 25-Jun-2026 FR (1).pdf**
124K
-  **2025-63036-I Form 1 (1).pdf**
11296K
-  **2026 HRTTO 1017 Joseph Final 30-Jun-2026 ENG (1).pdf**
133K
-  **2026 HRTTO 1017 Joseph Final 30-Jun-2026 FR (1).pdf**
126K
-  **White_Women_Strategic_Tears_To_Silence_Women_of_Color.pdf**
746K
-  **Marlene Premier Vacant Land 3 Month Policy Signed (1) (1).pdf**
1095K
-  **2025-63285-I Form 23_Form_20.pdf**
998K